
Evaluering af landbrugssæsonen 2024 

Team:  

Indsamler af teamevaluering: 
 

Hvad forventede/håbede teamet 
for sæsonen? 
 

At levere minimum 60 kyllinger 

Hvordan er det gået 

(produktionsresultater)?  

 

Vi har opnået omkring 60 kyllinger. Jeg tror vi er på 65 stk.  

Hvordan har udefrakommende 
forhold (vejrlig mv) spillet ind? 
 

Vi kom sent i gang med rugehønerne da det først blev varmt i 
vejret ret sent. Det gjorde at hønerne først lagde sig skruk medio 
maj. Det lange efterår har også gjort at der har været to ”fri” 
rugere sent på sommeren, så vi stadig har 6 relativt små kyllinger. 
Men jeg regner med at det går. 

Har samarbejdet i jeres team 
været godt? Har arbejdet været 
overkommeligt? 
 

Det har været ok så længe jeg har taget hele ansvaret. Min 
teammakker hjalp til så meget hun kunne overskue, men det var til 
tider ikke så grundigt hvilket gjorde at vi mistede nogle kyllinger. 
Midt på sommeren flyttede vi kyllingerne op i frugthaven og kunne 
slå arbejdet sammen med den store hønseflok og det har virkelig 
taget noget af arbejdspresset med pt. 4 hønsegårde.  
 
Hønseteamet generelt har lige i underkanten af ressourcer, hvilket 
resulterer i at det hovedsageligt er driftsopgaver der kan blive løst. 
De store ting som at bygge nyt hønsehus, hovedrengøre 
hønsestalden osv. kræver rigtig mange kræfter.  
 
Min avlsgruppemakker ”røg desværre i svinget” da vi lagde os 
sammen med den store hønseflok. Jeg har ikke kunne engagere 
hende siden. Der har ikke været nogen konflikt eller noget. Det gik 
bare i sig selv… og jeg har ikke haft ressourcer til at køre det i gang 
igen.  

Har kommunikation om mængder 
af afgrøder og timing af høst 
fungeret med køkkenet? Og med 
engrosteamet? 

Det ved jeg ikke endnu. ”Afgrøderne” skal først slagtes til 

November. Så får vi se       Men jeg regner ikke med det bliver 
nogen problemer. 

Har landbrugsrådet fungeret 

tilfredsstillende for jeres team? 

 

Aner det ikke. Jeg ved ikke engang om der har været nogen inde 
over.  

Hvordan har samarbejdet mellem 

landbruget/jeres team og 

gartneren fungeret? 

 

Ikke noget at klage over. Jeg spurgte på et tidspunkt om han kunne 
slå græs i frugthaven, men det tror jeg simpelthen ikke han havde 
tid til. Så nu må jeg selv lære det til næste år! Vi skal have slået 
græsset i frugthaven. Ellers har hønsene ALT for mange 
gemmesteder til deres æg…  

Hvordan har samarbejdet med 

wooferne fungeret for jeres team? 

 

Rigtig godt. Jeg fik to woofere til at hjælpe med at bygge det nye 
hønsehus. Og jeg ved de har også hjulpet med at muge hos den 
store flok. Det er super fedt. 



Hvordan har de fælles arbejdsdage 

fungeret for jeres team? 

 

Har vi ikke rigtig haft tror jeg… der har i hvert fald ikke været andre 
end selve hønseteamet på de arbejdsdage vi har haft.  

Har prioriteringen mellem intern 
afsætning og levering ud af huset 
været ok? 

Der har ikke været ekstern salg af hønseprodukter. 

 

 

 

 


